
Zápis z jednání Komise pro sociální oblast a zaměstnanost
Rady města Nového Města na Moravě

Přítomni: viz prezenční listina
Datum jednání: 30. 10. 2023
Garant RM: Stanislav Marek
Hosté: (viz prezenční listina)

Předsedou navrhovaný program:
A) Zahájení
B) Vlastní iniciativní náměty z komise

1. Dotační program na rok 2024 v sociální oblasti - hodnocení projektů

2. Ostatní

A) Zahájení
Předsedkyně komise přivítala všechny přítomné a zahájila jednání komise. Přivítala také garanta
komise pana Stanislava Marka.
Předsedkyně komise se členů dotázala, zda mají nějaký návrh na doplnění programu. Členové
komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění. Přítomno 8 z 9
členů komise - je tedy usnášeníschopná.

Členové komise schvalují následující program jednání:
A) Zahájení
B) Vlastní iniciativní náměty z komise

1. Dotační program na rok 2024 v sociální oblasti - hodnocení projektů

2. Ostatní

Hlasování: PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:0 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL: 0 schváleno

B) Vlastní iniciativní náměty z komise

1. Dotační program na rok 2024 v sociální oblasti - hodnocení projektů
Předsedkyně komise informovala členy o jednotlivých žádostech o dotaci, byly postupně
představeny sociální služby a organizace, které si o dotaci žádají. Celkem se dotačního programu se

svými žádostmi přihlásily čtyři organizace:

- Domácí hospic vysočina o. p. s.
- Integrační centrum Sasov z. ú.
- Ječmínek o. p. s.
- Portimo o. p. s.

Celková požadovaná částka od organizací: 1 827 872,- Kč
Částka schválená v rozpočtu města k rozdělení: 700 000,- Kč



S ohledem na střet zájmů u členů komise - Ing. Hany Brnické, ředitelky Domaciho hospice
Vysočina a Ing. Tomáše Pospíšila, ředitele Portima bylo hlasováno pro tyto organizace zvlášť a

jejich zástupci se hlasování zdrželi.
Komise z důvodů splnění všech požadovaných náležitostí doporučuje radě města schválit přidělení
dotace výše uvedeným organizacím v částkách uvedených v příloze č. 1.

Usnesení: Komise pro sociální oblast a zaměstnanost doporučuje radě města schválit přidělení
dotace Domácímu hospici Vysočina o. p. s. v částce uvedené v příloze č. 1.

Hlasování: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL: 0 schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE

Usnesení: Komise pro sociální oblast a zaměstnanost doporučuje radě města schválit přidělení
dotace Portimu o. p. s. v částce uvedené v příloze č. 1.

Hlasování: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRZEL SE: 1 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL: 0 schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE

Usnesení: Komise pro sociální oblast a zaměstnanost doporučuje radě města schválit přidělení
dotace Ječmínku o. p. s. a Integračnímu centru Sasov v částkách uvedených v příloze č. 1.

Hlasování: PRO: PROTI: 0 ZDRZEL SE: 0 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL: 0 schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE

3. Ostatní
Komise se rozhodla hlasovat pro navýšení částky poskytované dotačním programem v sociální
oblasti o 100 000,- Kč.
Usnesení: Komise pro sociální oblast a zaměstnanost doporučuje radě města schválit navýšení
poskytované částky v dotačním programu Pomoc a podpora osobám v nepříznivé sociální situaci na
pro rok 2025 na 800 000,- Kč.
Hlasování: PRO: 8 PROTI: 0 ZDRZEL SE: 0 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL: 0 schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE

Komise se pro příští hodnocení dotačních projektů dohodla, že nebude nutné v dotačním portálu
zařazovat ke každé jednotlivé žádosti hodnotící otázky. Dostačující bude posouzení, zda žádost

splňuje stanovená kritéria, zda je úplná a obsahuje všechny požadované náležitosti. Toto zajistí Ing.
Soňa Ošmerová z odboru investic.

Návrh předsedkyně komise: zrušit kritéria v IS dotačních programů pro města pro sociální oblast.
V současné době nejsou ve Výzvě nastavena stávající pravidla hodnocení uvedena v systému dotací
Hlasování: PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:0 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL: 0 schváleno
Zásadně odlišné stanovisko usnesení uplatněno: NE

o

Doporučení:
V příštím dotačním období pro rok 2025 je nutné, aby členové komise byli informováni od kdy je
IS plnohodnotně přístupný.
Členům komise bylo doporučeno, aby v případě potíží s připojením do IS neprodleně kontaktovali
Ing. Ošmerovu.

Členka komise, paní Hana Kutrová vznesla námět k připravované anketě k Akčnímu plánu
sociálních služeb pro rok 2025. Bylo by vhodné dát možnost napsat konkrétní službu, kterou tazatel

využívá, protože ne každý využívá danou službu v rámci Mikroregionu Novoměstsko. Z Centra



Zdislava byl dan podnět týkající se uspořádání odpovědí v otázkách od kladných k negativním, nyní
je tomu naopak. Dále by být hlasování umožněno pouze jedenkrát ze stejné IP adresy. Anketa tedy
bude upravena dle těchto požadavků. Zajistí odbor ŠKSV, Mgr. Novotná ve spolupráci s MAS
Zubří země, která je autorem této ankety.

Paní Kutrová dále vznesla dotaz, zda by bylo možné ověřit na Krajském úřadu, jaký je postup v
situaci, kdy je nutné hospitalizovat pečující osobu, která má ve své péči mladého dospělého s

postižením. Jaké jsou možnosti pro zabezpečení péče u pečované osoby v případě hospitalizace
osoby pečující. Tuto skutečnost ověří u metodika Krajského úřadu sociální pracovnice odboru
ŠKSV Mgr. Novotná. Odpověď poté sdělí členům komise prostřednictvím e-mailu.

Upozornění:
Výstupy z komise jsou jen jedním z podkladů pro rozhodování rady města a konečná rozhodnutí
rady města se tak mohu lišit.

Dne: 2. 11. 2023
Zapsala: Mgr. Věra Novotná
Schválila: Ing. Mgr. Hana Janů
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